
NENAD PREDOVAN:  

- Hvala lijepa gospodine predsjedniče. Pozdrav svima!  

Pitanje je za gradonačelnika. Gospodine gradonačelniče, vrlo je snažno nezadovoljstvo 

radnika u Holdingu. Tome svjedoči i ovaj prosvjed danas ispred Skupštine. Nezadovoljstvo je 

građana s time kako Holding radi. To se očituje i kroz ono što dolazi na ovu Skupštinu. Naime, 

žalbe građana bile su otprilike 15 do 20 u prosjeku u prijašnjem vremenu a sada se te žalbe dižu 

na 50, 50 ili više žalbi koje idu prema ovoj Skupštini.  

Dakle očekuje se da zaista bude pojačan angažman vodstva Holdinga.  

Ono što je moje pitanje to je; koliko je članova Uprave Holdinga, direktora trgovačkih 

društava i voditelja podružnica koristilo dane spajajući blagdan s vikendom? To je blagdan 

Tijelova,  jedan dan, petak. Koliko je njih po dubini isto tako spojilo dva dana, ponedjeljak i 

utorak što je s obilježavanjem Dana borbe protiv, antifašističke borbe.  

Dakle to je moje pitanje gospodine gradonačelniče.   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zastupniče Predovan, hvala na pitanju.  

……(Prazan hod snimke)……  

Evo sad radi. Kažem…  

……(Prazan hod snimke)……  

…zanimljiv vam je ovaj lapsus Dana borbe protiv antifašizma koji je Dan antifašističke 

borbe je državni praznik tako da valjda tu oko toga se možemo složit iako tamo nisam baš vidio 

zastupnike s ove strane pozornice osim izuzev vidio sam neke od vaših zastupnika u Brezovici 

šumi. To moram reć. Jel' tako, jesam u pravu?  

…..(Žamor)……  

Vidio sam neke zastupnike. Vidio sam Slavka Kojića i vidio sam još neke iz vaše stranke 

u šumi Brezovici ali s ove druge strane od drugih zastupnika baš nisam nikog vidio na Dan 

antifašističke borbe kao državni praznik da su bili ni na jednom od komemoracija bilo državnoj 

bilo gradskoj.  

Kad je riječ o, dobit ćete, mislim ja ne znam detaljno te podatke, ne znam ni na šta 

aludirate. Ja vam mogu reći u ponedjeljak smo mi imali Radnu skupinu za gospodarenje 

otpadom  kako bi još jednom prošli sve procese prije nego što smo govorili o tome u utorak u 

medijima na kojoj su bili i svi voditelji podružnica od Čistoće, GSKG-a, svi članovi uprave, od 

Borisa Sesara do, do drugih. Svi su bili predstavnici gradskih upravnih tijela od Gradskog ureda 

za javnu nabavu, Gradskog ureda za graditeljstvo odnosno obnovu, Gradskog ureda za 

gospodarstvo i ekološku održivost, znači svi, uključujući i mene u ponedjeljak, ako ste aludirali 

da smo tada spajali i da nismo radili na toj temi. Tako da ne znam na šta aludirate.  

Jasno je da problemi postoje, o tome sam ekstenzivno govorio u utorak, govorio sam o 

tome kako ćemo ih riješiti vezano za najam kamiona, vezano za nova zapošljavanja operativnih 

radnika u Čistoći, vezano za bonuse koji će se isplatiti. Dosta velike bonuse, mislim oko tisuću 

kuna. Bonuse koji će se isplatiti radnicima Čistoće koji će uložiti ekstra napor da i ono što neki 

nesavjesni građani ali još više  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

možda bi rek'o pravne, pravne osobe naprave pored kontejnera i stavljaju stvari tamo 

gdje im nije mjesto.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Hvala gradonačelniče.  



Imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem. Izvolite zastupniče Predovan.  

 

NENAD PREDOVAN:  

- Gospodine gradonačelniče, hvala vam na odgovoru.  

Upravo je fascinantno koliko se vi ulovite za jedan lapsus da bi ste okrenuli oko biti 

problema.  

Inače isto tako kao što niste informirani koliko ljudi je spojilo ove dane u Holdingu tako 

niste informirani, pa vas molim da ne prozivate, tko je iz strane oporbe, konkretno stranke 

Bandić Milan 365 bio na manifestacijama povodom tog državnog praznika. Dakle na svim 

manifestacijama smo bili. Tek toliko, tako da molim vas to uzmete na znanje i bolje se 

informirajte drugi put, molim vas.  

Dakle problem sa smećem u gradu Zagrebu, s otpadom je zaista vrlo velik. Zagreb 

postaje smradograd i štakorgrad, a ne ono što je dosjetka nekog iz vaših redova da je do sada 

bio kantograd.  

Neću vam nabrajati probleme u ZET-u, neću vam nabrajati sada probleme s otpuštanjem 

radnika, koje zapravo idu u jednu vrlo neobičnu sferu odnosa prema radnicima, ali ono što ću 

vas zamoliti je da date pisani odgovor jer očito ne vladate situacijom i ne znate. Rekli ste za 

jedan ponedjeljak, tu je bilo puno više dana. Bio je petak, pa ponedjeljak, pa utorak.  

Ja ću vas molit pisani odgovor na moje pitanje.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo potpredsjedniče Predovan.  

Dodatno pojašnjenje će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- S jedne strane se borite za prava radnika, što je u redu, a s druge strane smatrate da 

radnici, ti isti, ne bi trebali koristiti godišnje odmore na koje imaju pravo. To mi je malo u 

neskladu.  

Znači ja ću ponoviti, ja ću ponoviti. Kada govorimo, ja ću ponoviti da jedan od problema 

koji su nastali s odvozom otpada, objektivno jesu, u zadnjih nekoliko tjedana, više faktora se 

poklopilo a vezano za neispravni vozni park kamiona zato što pet godina nije jedan kupljen. To 

niste ništa rekli. Zašto pet godina niste kupili ni jedan kamion u Čistoći? Pet godina! Zato su 

sada zato što ih se rauba u tri smjene zato sada više odlaze. Al' nema izbora jer kupiti novi 

kamion, probajte kupit novi auto, koliko vam treba vremena da ga dobijete. Pa sad zamislite 

kupiti novi specijalizirani kamion za otpad koliko treba vremena. To niste spomenuli.  

Međutim uz te okolnosti još je dodatna okolnost da po zakonu, po zakonu su svi radnici 

Holdinga dužni iskoristiti svoje neiskorištene godišnje do kraja lipnja ove godine. Po zakonu. 

Neki čak nisu ni htjeli ić. Tako da tu se poklopilo više faktora.  

Ekstenzivno smo komunicirali, konferencija za medije je trajala sat i dvadeset minuta. 

To je rekord. Nikad nije toliko trajala. Ja sam bio na toj konferenciji za medije dok zadnje 

pitanje nije bilo odgovoreno i objasnili smo kako ćemo stabilizirati sustav a isto tako i kako 

ćemo onda krenuti u novi sustav. Znači preko ljeta će bit to, itekako će se vidjeti.  

Samo da se ispravim bonus na plaće radnika Čistoće je 750,00 kuna, ne 1.000,00 kuna, na 

njihovu standardnu plaću od otprilike oko 5.000,00 kuna. Znači bonus će bit 750,00 kuna za 

svakog radnika koji će napraviti taj ekstra napor kako bi grad izgledao čisto  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

preko ljeta i kako bi se stabiliziralo ono što, oni problemi koje sada imamo  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  



 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  u svakom smislu.  

 

  


